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Medborgarförslag till kommunfullmäktige Håbo kommun 

Belysning längs Kalmarleden 

2014-01-29 

Vi som åker längs Kalmarleden dagligen kan inte annat än häpnas åt hur dåligt upplyst den är. Bålstas 
mörkaste väg. Den är även oerhört ojämn och guppig, de vita ränderna längs kantema har sedan länge 
forsvunnit och även så mittlinjerna. Vid mötande trafik blir man bländad pga alla gupp och man har 
inte en chans att väja om det skulle dyka upp något oväntat. Det känns direkt farligt när det regnar då 
sikten är extra nedsatt. Cykelvägen som går längs hela kanten är svart som natten. Denna väg leder oss 
alla som bor på den södra sidan Bålsta hem och vi blir fler och fler. 

Vi är många som står bakom detta och tycker att Håbo kommun borde ta sitt ansvar gentemot oss 
medborgare på den södra sidan av Bålsta. Ge oss en säker resa till och från hemmet med forbättrad 
belysning och en jämnare beläggning på vägen. Gör det innan en olycka sker! 

För att göra Kalmarleden trafiksäkrare bör följande åtgärdas: 

• Belysning 

• Beläggning på vägen 

• Vägmarkeringar 




